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DANIŞMA KURULU TOPLANTISI TUTANAĞI 
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Toplantı Bilgileri:  
YÜ İletişim Fakültesi Danışma Kurulu  (Dış Paydaş Toplantısı) 
Tarih: 27.01.2022   Saat: 14.00 -16.00 
Çevrimiçi Toplantı Link  Bilgisi: 
https://bbb.yasar.edu.tr/playback/presentation/2.3/bdb22cc588d68ee1bf454a1c91993ee1bde6
a126-1643279623028?meetingId=bdb22cc588d68ee1bf454a1c91993ee1bde6a126-
1643279623028  

GÜNDEM 

1. Sunum ve Tanışma – Prof. Dr. Nazlı Bayram 

2. Sektörün yönelimleri; istihdam açığı/fazlası bulunan alanlar  

3. İletişim Fakültesi Radyo, Televizyon ve Sinema Bölümü mezunlarının sektörde iş 
bulabilmesi ve girişimci olabilmesi için sahip olması beklenen Beceri/Değer 
nitelikleri  

4. Yaşar Üniversitesi İletişim Fakültesi Radyo, Televizyon ve Sinema Bölümü 
müfredatının değerlendirilmesi (Güncel müfredata linkten erişilebilir: 
https://obs.yasar.edu.tr/oibs/bologna/progCourses.aspx?lang=tr&curSunit=42 ) 

5. Sektör uzmanlarının toplantı gündemine eklemek istedikleri konular ve önerileri  

6. Kapanış. 

KATILIMCILAR 

Aslı Ertürk ESR Film Yapım Uluslararası Proje Koordinatörü / Mutlu Son Filmcilik 
Kurucusu, Çiçek Kahraman Kadir Has Üniversitesi, Kurgucu, Kurgu Danışmanı (Netflix), 
Merve Toz Yönetmen Yardımcısı, Production Service, Uygulayıcı Yapımcı, Güven Zararsız 
Yönetmen ve Yapımcı- Speakeasy Project, Yarı zamanlı Öğretim Elemanı (Yaşar 
Üniversitesi), Bölüm Öğretim Elemanları: Bölüm Başkanı Prof. Dr Nazlı Bayram, Doç. Dr. 
Melek Atabey, Dr. Öğr. Üyesi Ürün Yıldıran Önk, Dr. Öğr. Üyesi Gizem Melek, Dr. Öğr. 
Üyesi Burcu Dabak Özdemir, Öğr. Gör. Dr. Güven Selçuk, Araş. Gör. Öykü Yenen, Araş. 
Gör. Baran Akkuş. 

 

GÖRÜŞMELER VE TOPLANTI ÇIKTILARI  

• İletişim Fakültesi, Radyo Televizyon ve Sinema Bölüm Başkanı Prof. Dr. Nazlı Bayram 
toplanma amacından ve gündem maddelerinden bahsederek danışma kurulu toplantısını 
başlattı.  

• Danışma kurulu üyeleri kısaca kendilerini tanıttı. 
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• Toplantıya katılan bölüm öğretim elemanları kendilerini tanıttı. 

• Radyo televizyon ve Sinema Bölüm Başkanı Prof. Dr. Nazlı Bayram bölümü tanıtan bir 
sunum gerçekleştirdi. Prof. Dr. Nazlı Bayram sunum kapsamında bölüm ve öğretim kadrosu 
hakkında bilgi verdikten sonra, öğrencilerin başarılarından ve mezun öğrencilerin sektörde 
neler yaptığından bahsetti.  

• Danışma kurulu üyesi dış paydaş Çiçek Kahraman öğrenciler ve sektör arasında nasıl bir 
iletişim kanalı açılması gerektiğini ve bu konuda kurul üyelerinden beklentinin ne olduğunu 
sorarak bir tartışma başlattı.  

• Bölün başkanı Prof. Dr. Nazlı Bayram bu konuda en birincil amacın öğrenciler ile dış paydaş, 
danışma kurulu üyelerinin yüz yüze ya da çevrimiçi ortamda bir araya gelmesi olduğunu 
belirtti. İkinci olarak ise öğrencilere sektörde staj yapma imkanının sağlanması konusu oldu. 
Özellikle son yıllarda dijital platformlara olan yoğun akışın gerektirdiği operasyonel ve 
yaratıcılık anlamında öğrencinin mezun olduğunda sektörde çalışabilmesi için sahip olması 
gereken özelliklerin belirlenmesi hususunda danışma kurulu üyelerinin fikirlerini sordu.  

• Çiçek Kahraman Netflix bünyesinde geliştirdikleri staj programından bahsederek staj 
yapmanın yararlı olacağına dikkat çekti. Proje kapsamında yaptığı saha araştırmasıyla 
öğrencilerin yeteri kadar kurgu programına hakim olmadığını düşündükleri sonucuna 
ulaştığını bildirdi. Kendi kanaati bu olmasa da öğrencilerin daha çok kurgu programı 
öğrenmek, deneyimlemek istediklerini bildirdi. Çiçek Kahraman’a göre eksik olan şey ise 
genel olarak üslupla ilgili olup, kendini ifade etme ve yazma konusunda öğrencilerin üzerine 
düşülmesi gerekliliğini dile getirdi.  

• Danışma kurulu üyesi, dış paydaş Aslı Ertürk öğrencilerin eğitim aldıkları süreçte farklı şeyleri 
deneyimleyip ondan sonra sektörde hangi alanda çalışmak istediğine karar vermesinin 
önemini vurguladı. Okuldayken, mezun olmadan staj yapacak öğrencilere sektörün çeşitli 
alanlarında çalışması, farklı şeyleri deneyimlemesi konusunda yönlendirme yapılması 
gerektiğini söyledi.  

• Danışma kurulu üyesi dış paydaş Merve Toz staj imkanın önemli olduğuna anca bunun 
zorunlu olması durumunda daha faydalı olduğunu belirtti. Stajın müfredata zorunlu ders 
olarak alınmasını önerdi. Farklı departmanları mutlaka deneyimlemeleri gerektiğini söyledi. 
Bunun için de dönemde birkaç kere sektörden farklı alanlarda çalışan insanların derslere 
çağırılarak öğrencilerde sinema televizyon alanında yönetmenlik ya da yapımcılıktan başka 
işlerde olduğu bilincini yaratmak ve onları bu işlere teşvik etmeyi önerdi. Sendika ve 
birliklerle ilgili öğrencilere bilgi vermenin gerekliliğinden bahsetti. Yapım şirketleriyle staj 
konusunda konuşup anlaşmak gerektiğini söyledi. 

• Bölüm başkanı Prof. Dr. Nazlı Bayram stajı zorunlu kılamamanın en büyük nedeninin 
sektördeki özensizlik, yapım şirketleriyle bu konu da anlaşılamaması olduğunun altını çizdi. 
Öğrenciyi güvenle gönderecekleri bir yer olmasının önemli olduğunu belirtti. 

• Danışma kurulu üyesi, Güven Zararsız dijital platformlardaki abone sayısının artması, 
Türkiye’nin ise bu konuda bakir görülmesi nedeniyle dijital platformlara içerik üretme 
isteğinin her geçen gün arttığının altını çizdi. Talebi karşılayacak prodüksiyon şirketinin 
olması ancak senarist sayısının yetersiz olması nedeniyle özellikle senaryo anlamında ciddi 
bir talep olduğunu göz önünde bulundurarak, ilerleyen zamanlarda var olan senaristlerin 
şirketleşmeye gitmesi ve onların artan talep karşısında kendi ekiplerini kurmasının gündemde 
olacağını belirtti. Bu yüzden öğrencilerden beklenen kendi senaryolarını yazıp bir noktaya 
getirmenin yanı sıra var olan senaryoları geliştirip bunların içerisini doldurmak olacak. 



Öğrencilerin senaryo şirketlerinin çalışma sistemini bilmesi, senaryo geliştirmek adına neler 
yapılabileceğini bilmelerinin önemli olacağını bildirdi. Senaryo şirketlerinde staj yaparak bu 
konuları benimsemelerini önerdi. Bunun yanı sıra özel efektler konusunda iyi yetişmiş 
mezunlara ihtiyaç olduğu bilgisini verdi.  

• Prof. Dr. Nazlı Bayram bölümün müfredatından kısaca söz ederek danışma kurulu üyelerinin 
söylemek istediği bir şey olup olmadığını sordu. 

• Merve Toz uygulamalı derslerin her zaman için öğrencileri daha fazla mutlu ettiğinden 
bahsetti. Uygulamalı derslerin arttırılıp sektör bağlantılı olarak işlenmesini önerdi. 2. Veya 3. 
sınıflara mezun olduklarında sektörde karşılarına çıkacak işlerin yapıldığı bir uygulama 
dersinin koyulmasını önerdi. 

• Çiçek Kahraman teori derslerinin de sektörde öğrenmesi zor ve temel dersler olduğunu ve 
öğrencinin bu teoriyi bilerek gelmesinin çok değerli olduğunu ve işinde iyi olabilmek adına 
iyi bir temel sağladığından bahsetti. Pratik dersleri arttırmanın teoriden vazgeçmek 
olmamasını önerdi. Uygulamalı derler için günlük, öğrencilerin sadece ona odaklandığı 
atölyeler yapılmasını önerdi. 

• Aslı Ertürk, haftada 1 ders yapım konusunda, projelerini anlatma kapsamında küçük atölyeler 
yapılmasını önerdi. Kendi filmlerini anlatma konusunda birçok insanın zorlandığını ve eksik 
kaldığını bildirdi ve bu alanlarda destek alınmasını önerdi. 

• Prof. Dr. Nazlı Bayram dijital platformların işin rengini hangi boyutta değiştirdiği ile ilgili 
danışma kurulu üyelerinden görüş bildirmelerini istedi. Yaratıcılık konusunda neler 
gerekeceğini sordu. Mezunların neler beklediğini sordu. 

• Çiçek Kahraman dijital platformlar ile birlikte istihdamın arttığını ve artacağını bildirdi. 
Rekabetin arttığını söyleyerek beklentinin de arttığını bildirdi. Alaylı kimselerin eskisi kadar 
sektörde iş bulamayabileceğinden ve sinema eğitiminin öneminden bahsetti. Sinema eğitimi 
eskisinden çok daha ön planda, mezunların CV’leri önemli. Bu noktada yabancı dile önem 
verilmesi gerekliliğini belirtti. İçerik ihtiyacı her zamanki gibi devam edeceği için senaryo 
dersleri ve yaratıcılık alanındaki derslere önem verilmesi gerekliliğini belirtti. İdari alandaki 
istihdam artışı, buna göre müfredat güncellemesi gerektirebileceğini söyledi.  

• Merve Toz proje başvurularının fazlalığından bahsederek istihdam ihtiyacının artacağının 
altını çizdi. Pandemi ile birlikte, online izleme alışkanlıklarının gelişmesiyle, işlerin ve 
projelerin arttığını belirtti. Bu sürecin birlik olmayı öğrettiğini ve birlik kurduklarını söyledi. 
Dijital platformlarla legal hakların öğrenildiğinden bahsetti.  

• İç paydaşlar olarak Bölüm öğretim elemanları, dış paydaş danışma kurulu üyelerinin fikirleri 
ve önerileri doğrultusunda söylemek istediklerin söyleyip katkıda bulundular. 

• Bölüm Başkanı Prof. Dr. Nazlı Bayram toplantıda konuşulan konuları, üyeler tarafından 
sunulan fikirleri ve önerileri özetleyerek yorum yaptı. Bundan sonraki süreçten bahsetti ve 
toplantı sonlandırıldı.  

 


